
 
 
 
 
 

GRÜNERLØKKA 
 
 
Spørsmål fra Rødt Grünerløkka til BU - leder 
 
 
Spørsmål 1: Anbud i barnevernet. 
 
I bydel Grünerløkka har vi fått dokumentert at ganske mange private firmaer har tatt oppdrag i 
bydelen. Et av dem er Barnevernkompetanse AS, som har oppdrag innen flere områder, men 
spesielt innen saksbehandling i barnevernet. Selskapet er notoriske på å ta store oppdrag 
utenfor anbud, på tross av at de selvsagt kjenner til anbudsreglementet. Det har i hele fem 
tilfeller ført til at Klagenemnda for offentlige anskaffelser de siste par årene har gitt 
kommuner bøter i flere hundretusen-kronersklassen. Det gjelder i Asker, Bærum, Fredrikstad, 
Oppegård og Ski.  
Spørsmålet er om prosessen med anskaffelse av firmaets tjenester har foregått etter regelboka 
i bydel Grünerløkka? Har oppdragene, som beløper seg til ca 1,3 millioner i 2010 blitt lagt ut 
som et anbud på innkjøp av tjenester? 
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